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Pan Grzegorz Romaniuk
Burmistrz Kolbuszowej

Szanowny Panie Burmistrzu,

Zwracam się z wnioskiem o udzielenie informaili, czy w latach 2018-2024 ze środków

budzetu gminy finansowane były kursy, szkolenia, studia podyplomowe, studia MBA oraz

wszelkie inne formy podnoszenia kwalifikacji i nabywania nowych uprawnień dla

zatrud n ionych pracowników.

Jeśli takowe były proszę o informację kto, w jakim zakresie i w jakiej kwocie z takich

środkow korzystał.

Z poważaniem
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